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VRAGEN van de PvdA van de mevrouw C.E. Bloemhoff en mevrouw B. Enting over 
gevolgen gemeentelijke bezuinigingen VvE en kansenbeleid. 
(Binnengekomen: 13 september 2013.) 
 
 
Afgelopen zaterdag stond er een artikel in het Dagblad van het Noorden over 
ontslagen bij de kinderopvangorganisatie SKSG. Deels wordt de inkrimping van de 
organisatie geweten aan de crisis en Rijksbezuinigingen. Een kleinere instroom is niet 
alleen slecht voor de werkgelegenheid in de kinderopvang en de participatie van 
ouders, maar kan ook gevolgen hebben voor de voorschoolse educatie van kinderen 
en taalachterstanden vergroten. De PvdA constateert dat het college voornemens is 
zelf € 600.000,-- te bezuinigen op voor- en vroegschoolse educatie en kansenbeleid. 
Dit kan voornoemde problemen nog eens verergeren. Ook vreest de PvdA dat dit ten 
koste gaat van de kansen van jonge kinderen die hierdoor blijvend op achterstand 
raken. De PvdA heeft daarom de volgende vragen aan het college. 
 
1. Hoe worden de bezuinigingen op VVE en kansenbeleid verdeeld? Welke 

activiteiten zullen er niet meer plaatsvinden?  
 

De PvdA vindt het belangrijk dat voor- en vroegschoolse educatie toegankelijk blijft 
voor alle kinderen in de stad. Dat betekent concreet: dichtbij in de wijk en zowel voor 
kinderen met werkende als met werkloze ouders. Een kind kan er immers niets aan 
doen als zijn/haar ouder werkloos wordt. Doel moet zijn dat kinderen, ongeacht hun 
thuissituatie, gelijk op kunnen trekken met andere kinderen. 
 
2. In hoeverre hebben de bezuinigingen gevolgen voor de toegankelijkheid van 

peuterspeelzalen? Zullen er locaties gaan sluiten? Deelt het college de vrees 
van de PvdA dat er bepaalde gezinnen niet meer bediend gaan worden? 
 

De SKSG moet inkrimpen. Gemeentelijke bezuinigingen kunnen de nadelige effecten 
van minder vraag door de crisis en de Rijksbezuinigingen verergeren. Dit geldt ook 
voor het COP. 
 
3. Hoeveel banen dreigen te verdwijnen door bezuinigingen op het 

peuterspeelzaalwerk/de VvE-programma’s? 
4. Welke gevolgen hebben de bezuinigingen voor de pedagogische kwaliteit? 

Worden de groepen groter, is er minder tijd voor individuele begeleiding?  
 
Bezuinigen op VvE heeft niet alleen gevolgen voor de ontwikkeling van kinderen in 
de stad maar ook op de participatiemogelijkheden van ouders. 
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5. Deelt het college de vrees van de PvdA voor de negatieve effecten voor de 
ontwikkeling van kinderen en de maatschappelijke participatie van ouders? 

6. Hoeveel kinderen (aantallen) van zowel de doelgroep VVE als alle andere 
kinderen worden hierdoor getroffen? Wat zijn de maatschappelijke effecten op 
korte en lange termijn? 

7. Is het college inmiddels in gesprek met het onderwijsveld over de 
voorgenomen bezuinigingen? Hoe worden deze voorstellen ontvangen?  

 
De kinderopvang is een grote speler in de nieuwe Vensterschool impuls. Met name de 
doorgaande lijn is heel belangrijk. 
 
8. Hoe denkt het college de nieuwe Vensterschool vorm te geven als er minder 

aanbod van kinderopvang is en daardoor de doorgaande lijn in gevaar komt? 
 
 
 


